

New date for the School Disco - Friday 26th August

The PTA are proud to announce that the Greenhithe School Disco is back for Term 3, and is now on Friday 26th August in the Greenhithe School Hall!

There will be two discos, the Junior Disco (for Years 0-3) will be from 5:00pm to 6:00pm, and the Senior Disco (for Years 4-6) will be from 6:15pm to 7:30pm. The theme is '**Crazy Hair**' so have fun, get creative and go wild!

The entry price is \$7 on Kindo or pay \$10 cash at the door. This includes a bag of chips, water bottle and two glowsticks for each child.

All tickets purchased for last term's disco were refunded via Kindo back in July, so you will need to purchase a **new ticket** on Kindo for this disco.

Please bring extra cash on the night for:

- Sausage sizzle \$2
- Lolly bag \$2
- Bling (bracelets, rings, glowsticks etc) \$2 - \$5

Tickets are on sale now on Kindo for \$7, the last day to purchase online is Thursday 25th August.

Notes from the Greenhithe School PTA:

- Drop off is at the school hall front entrance, near the swimming pool area
- Collection is via the hall front entrance also, wait for your child's classroom number to be called, come into the hall to find your child, and leave by the hall's back door
- **No parents will be allowed into the hall for the disco**, it will be supervised by teachers, house leaders and members of the PTA
- If you would like to be involved in the disco and come along, parent helpers are needed during both the Junior and Senior discos, and for set-up during the day from 1:30pm to 2:45pm. Please email greenhitheschoolpta@gmail.com before Tuesday 23rd August to be involved, or indicate this when booking your ticket on Kindo

We are looking forward to a great night - as we are sure the kids are too!

Kind Regards,

Greenhithe School PTA



学校迪斯科舞会的新日期 - 8 月 26 日星期五

家长教师联合会很高兴地宣布 Greenhithe 学校迪斯科舞会将在第三学期，8 月 26 日星期五在 Greenhithe 学校礼堂举行！

舞会将分两场，低年级迪斯科舞会（0-3 年级）将在下午 5:00 到 6:00 进行，高年级迪斯科舞会（4-6 年级）从下午 6:15 到晚上 7:30。主题是“疯狂的头发”，希望大家发挥想象，尽情地狂欢！

Kindo 的入场价为 **7 刀**，或现场购票为 **10 刀** 现金。票价包括一袋薯条、一水瓶和两个荧光棒。

上学期已经购买门票的均已在 7 月通过 Kindo 退款，因此您需要在 Kindo 上购买新的门票。

请在当晚携带额外现金可购买：

- 烤香肠 \$2
- 棒棒糖 \$2
- Bling(手链、戒指、荧光棒等) \$2 - \$5

从 Kindo 上购买门票的截止日期是 8 月 25 日星期四。

家长教师联合会友情提醒：

- 入口请从学校礼堂正门，靠近游泳池处。
- 接孩子时家长的入口也是通过礼堂正门，等您孩子的班号被叫到，再进入礼堂找孩子，从礼堂后门（靠近草地）离开。
- 舞会期间家长禁止进入迪斯科舞会，将由学校老师、高年级学生干部和 家长教师联合会成员看管。
- 如果您想参与到迪斯科舞会中，请加入低年级和高年级家长志愿者中，并在白天下午 1:30 到下午 2:45 到学校帮忙。如您有意参与请在 8 月 23 日星期二之前发送电子邮件至 greenhitheschoolpta@gmail.com，或在 Kindo 订票时备注。

预祝孩子们度过一个开心的夜晚。

诚挚的问候

Greenhithe 学校家长教师联合会

